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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2014/15:313 Tillsättande av en förhandlingsperson för Bromma flygplats 

Den 18 december 2014 gav riksdagen ett tillkännagivande till regeringen om att 
inte tillsätta en förhandlingsperson för avveckling av citynära flygplatser. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet:

 

Har statsrådet för avsikt att följa riksdagens beslut?

………………………………………

Edward Riedl (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2015-03-17
Besvaras senast
2015-03-25 kl. 12.00


